
Звiт
депутата КегичiвськоТ селищноi ради VIII скликання

вiд полiтичноi партii <BceyKpaiHcbKe об' еднання <<Батькiвщина))
Кулаченко Лiлii Григорiвни за 202l - 2022 роки

КеРУЮчись Конституцiею Украiни та у вiдповiдностi до статгi 16 Закону
украiни ппро статус депутата мiсцевих рад) iнформую про свою депутатську
дiяльнiсть протягом202| - 2022 poKiB.

Рiшенням V cecii селищноТ ради ИII скликання мене було обрано
секретарем постiйноi koMicii з ryманiтарних питань, фiзичноi культури та спорту,
молодiжноi полiтики, охорони здоров'я та соцiального захисту населення.
З обов'язками секретаря постiйноТ KoMicii справляюся належним чином.

У СВОiЙ ДеПутатськiй дiяльностi керуюся Конституцiею Украiни, Кодексами
та Законами Украiъи, iншими нормативно-правовими актами, а також
принципами людяностi, чесностi, взаемоповаги.

OcHoBHi НаПряМки моеi дiяльностi - це захист прав та iHTepeciB жителiв
кегичiвськоi громади, пiдтримка Bcix iнiцiатив, спрямованих на матерiальне
покращення громади.

ПРОТЯГОм звiтного перiоду брала участь в роботi 39 пленарних засiданнях
сесiй Кегичiвськоi селищноТ Ради та 36 засiданнях постiйноi KoMiciT. Щолучалася
до обговорення питань, що виносилися на розгляд з попереднiм Тх

ознайомленням та вивченням.
УХВаЛЮЮЧи рiшення вiдповiдно до чинного законодавства, завжди

враховув€Lпа думку виборцiв, користь вiд цих рiшень для КегичiвськоI громади.
Пiдтримувала соцiальнi проекти, якi виносилися на розгляд cecii, що
в подальшому реалiзовувагlися в громадi.

як депутат селищноi ради, постiйtно спiлкувалася з виборцями, проводила
ПРИЙОМИ ГроМадян, отримувала звернення в уснiй формi, на якi своечасно
реаryвада, готув€lла вiдповiднi депутатськi
вирiшенню. Щорiчно звiтува-па перед
зустрiчей.

БРаГrа УЧасТЬ У роботi конкурсних комiсiй на посади керiвникiв навча-гtьних
ЗаКЛаДiВ, Керiвника КЗК <Кегичiвський центр дозвiлля>> Кегичiвськоi селищноi
ради.

.ýНеОДНОр€lзово з€lлуч€rлася до органlзованоl видац ryMaнlTapнol допомоги,
що надходила вiд xapkiBcbkoi обласноi вiйськовоi адмiнiстрацii, вiд xapkiBcbkoi
обласноi органiзацii Червоного Хреста. Брала )п{асть у суботниках
iз благоустрою селища, висадцi дерев тощо.

ЯК ДеПУТаТ, планую i в подальшому працювати в TicHoMy KoHTaKTi з
виборцями, сприяти вирiшенню ik проблемних питань, пiдтримувати iнiцiативи
Кегичiвськоi громади щодо под€lльшого ii' розвитку.

звернення
виборцями

i сприяла ik позитивному
пiд час органiзованих

,Щепутат Лiлiя Кулаченко


